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Zápis ze setkání s náměstkyní . Mgr. Yvonou 
Kubjátovou 

pro členy předsednictva, 

 pracovníky UNO, zástupce sekcí, OK 

Ing. Marek Podlaha – předseda UNO 

 

 
ZÁPIS 

 

ze setkání s paní náměstkyní Mgr. Yvonou Kubjátovou  
se zástupci neziskových organizací Olomouckého kraje  

se sociálním a zdravotním zaměřením 
 

Datum: 6. dubna 2010 
Čas:  od 14 hod. do 18 hod. 
Místo:   Kongresový sál Olomouckého kraje, 2.patro 
 

 
Přítomni:  dle prezenční listiny (viz. příloha č. 0) 
 

Pan místopředseda UNO Jiří Rudolf uvítal všechny přítomné, osvětlil důvod vzniku sociální sekce, 
podporu UNO a potřebu mít s olomouckým krajem vztah na partnerské úrovni.  
 

Pan předseda UNO Marek Podlaha – pomocí sekce chceme započít kvalitní spolupráci s OK, 
delegovat své zástupce do pracovních skupin, aktivně se podílet na tvorbě komunitního plánu. 
 

Paní Kubjátová – zajistila prezentaci o Střednědobém plánu rozvoje sociálních služeb v OK  

(viz. v příloze č.1) 

 

Poté následovala diskuse, kde se řešily otázky  zjišťování potřeb uživatelů a poskytovatelů, 
problematika benchmarkingu, data ze swott analýz - chtějí dokázat pokrýt sociální služby v celém 
OK, cíle - zmapování terénu, analýza cílových skupin, chyby v malé provázanosti míst se 
střednědobým a dlouhodobým plánováním OK, malé využití  plánů na místních úrovních, 
koordinátoři KRKOSu, chybí provázanost jednotlivých projektů (poradenská centra, poskytovatel, 
uživatel, místní a krajské úrovně). 

 
V prezentaci byly přestaveny pracovní skupiny, do kterých jsme se dohodli s paní náměstkyní 
navrhnout své zástupce po 3-5 lidech do každé skupiny. Výsledek byl zpracován sekretariátem 
UNO a odeslán (viz. příloha 2 – navržených a i již schválených zástupců do jednotlivých skupin-
noví členové jsou v tabulce barevně vyznačení. Koneční složení pracovních skupin projedná Rada 
Olomouckého kraje dne 6. 5. 2010. Manažeři pracovních skupin již budou členy kontaktovat v 
souvislosti se zahájením schůzek. První schůzky jsou plánovány ještě v tomto měsíci) 
  

Jelikož z časových důvodů nebyl již prostor na zodpovězení předem mailem položených dotazů, 
v další příloze zasíláme všem odpovědi paní náměstkyně na položené otázky (viz. příloha 3 – 
dotazy). 
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V závěru setkání již pouze zástupců NO vzešel z dlouhé diskuse sociální sekce návrh: 

Keprt – svolat konferenci poskytovatelů sociálních služeb nevládních organizací 

Langer – připravit podklady v číslech – dotace, příspěvky, požadavky na kofinancování  
rozpočtovou změnu 
Pospíšilová – připravit analýzu stavu situace, dotační řízení-vývoj a spoluúčast státu a krajů 

Turek – napsat dopis 

Keprt – nabízí prostory, materiál, s přípravou pomůže 

Rudolf – navrhuje vytvoření pracovní skupiny sociální sekce, která připraví argumenty a vyvolá 
další jednání, musí být již připraven nějaký návrh řešení. 
 

 

 

 

Zapsala Mgr. Marcela Vystrčilová 

 

 

 

Ověřil: Ing. Marek Podlaha ………………………………………… 

 

  Mgr. Ota Panský……………………………………………. 

 


